
 

 

Årsmelding for 2020 – Farsund Byforening 

 

 

Styret har i år bestått av: 

Gøril Onarheim – leder (2019) (på valg 2020) 

Siv Sandnes– nestleder  

Andrea B. Pettersen – referent (og politisk påvirkningsansvarlig) (på valg 2020)  

Lisa Brøvig – Kasserer 

Christine Bjørndal – styremedlem (og malingsekspert) 

Jan Gunnar Skjeldsøy – arkitektur (valg) 

Ragnhild Carlsen 

Erik Bjørndal (utvidet styre) (valg) 

 

Antall medlemmer:  

Antall styremøter: 5 

 

Som foregående år har også dette året vært et rolig år i Farsund Byforening. Her nevnes 

både små og store aktiviteter: 

 

1. Fakturering og kontingent: Fakturering ble for 2020 sendt i både papir- og digital 
form, det har kommet inn ca 20 000 kr i kontingent. 

 

2. Ny revisor: det har ikke vært leid inn revisor i år.  

 

3. Kontanttrapp Kontanttrappa har vært et prioritert prosjekt, og Jan Gunnar Skjeldsøy 
har hatt tett kontakt med kommunen. Vi fikk på plass å bevare denne, og den skal 
reetableres i forbindelse med bygging av ny videregående skole. Rekkverket ble dessverre 
destruert.  

4. Vestersiden: Byforeningen har vært med i prosessen med planlegging og 
gjennomføring av utbedringer på «Drankernes brønn» på Vestersiden. Dette ble ferdig og 
ble høytidelig åpnet i juni. Kommunen støttet byforeningen med kr 4000 til lekeapparat.  

 

 

5. Eilert Sundt vgs: Det har vært møter med kommunen vedrørende utomhusplanen, 
byforeningen har påpekt viktigheten av involvering og bruksvennlighet også for andre enn 



 

 

skoleelevene. Vi fikk gjennom både gjenbruk av kantstein og planting av flere trær for å 
skape grønne lunger.  

 

6. Facebook-media: Vi har også i år vært i media, her har det vært artikler om utbedring 
av Drankernes brønn, Kontanttrappa, revitalisering av Nytorvet og dugnad i parken.  

 

7. Planting i parken: Det ble gjennomført en stor dugnad hvor styret/medlemmer plantet 
i alle bed i parken. Det ble veldig flott og vi fikk mange tilbakemeldinger om at det var noe 
innbyggerne satte pris på. Det er spilt inn at kommunen i 2021 setter i stand benk og fyller 
fontenen med vann. Dette vil bli en flott oase midt i byen. På sikt ønsker byforeningen at det 
også kommer lekeapparater.  

 

8. Byforeningen - kommunen:  
Foreningen (Jan Gunnar og Gøril) har hatt møte med Farsund kommune, rådmann, teknisk 
sjef og planavdeling. Det skal formaliseres at vi har minst to samarbeidsmøter i året. 
Byforeningen er, som en av flere deltagere, med i prosjektgruppen for revitalisering av 
Nytorvet.  

 

9. Bevaring av brønnhus:  
Foreningen (Jan Gunnar Skjeldsøy og Erik Bjørndal)  jobber for å bevare byens gjenværende 
brønnhus, disse er på Vestersida og i Schougaardsgt. Arbeidet vil ferdigstilles i 2021.   

 

10. Byforeningen 2021 

Det meste har foregått i den digitale verden i 2020, vi håper at det nærmere sommeren i 
2021 igjen blir tid for å møtes. Vi har også i år planer om dugnad og planting i parken og har 
forespurt Farsund kommune om å dekke utgifter til blomster.  

 

 
  


